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ZAPISNIK 
SA 34. SJEDNICE VMO SVILNO 

 

34. sjednica VMO Svilno održana je 28.09.2022. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Dragan Grgić, predsjednika VMO 

 Renato Klovar, član VMO 

 Marijo Margan, član VMO 

 Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

Nikola Lalić, član VMO 
Nikola Jovanović, zamjeni predsjednika VMO  
 

Usvajanje zapisnika s 33. sjednice VMO Svilno: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog za smanjenje troškova Programa rada VMO Svilno za 2023. godinu 
2. Tekuća komunala problematika 
3. Razno 

 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



AD 1 
Vijeće je raspravljalo o prijedlogu smanjenja troškova po pojedinim programima u sklopu 
Programa rada VMO Svilno za 2023. godinu. Nakon rasprave donesen je slijedeći  
  
Zaključak: 
S obzirom da ovom Vijeću uskoro ističe mandat i da će programe provoditi 
novoizabrano Vijeće, sadašnje Vijeće neće smanjivati troškove po programima za 
2023. godinu. 
 
AD2 
Tajnica je obavijestila prisutne Vijećnike da je došlo do problema prilikom izvođenja 
radova na sanaciji odvodnje oborinskih voda u Ulici Grbaste 72. Radovi su planirani 
temeljem usvojene liste komunalnih prioriteta (male komunalne akcije za 2022. godinu). 
Stavka je uvrštena na listi kao zahtjev stranke, odnosno u ovom slučaju zahtjev gđe. 
Čelić, Grbaste 72 kojoj se oborinske vode slijevaju u njezinu okućnicu. Gđa. Čelić ne 
prihvaća ponuđeno rješenje Rijeka plusa te je organiziran sastanak na terenu s 
predstavnicima Rijeka plusa i Vijeća MO Svilno, a na kojem je bila prisutna i gđa Čelić.  
Na sastanku se nije mogao postići dogovor jer gđa. Čelić i dalje ne pristaje na ponuđena 
rješenja. Rijeka plus je zatražio očitovanje Vijeća o nastavku radova ili o pronalaženju 
druge lokacije na kojoj će se utrošiti sredstva. Vijeće je dogovorilo da će još jednom 
pokušati razgovarati s gđom Čelić s čime se Vijećnik Renato Klovar nije složio već je on  
mišljenja da se radovi trebaju izvesti na način kako je predložio Rijeka plus bez obzira na 
stav gđe. Čelić jer se radovi izvode na javnoj, a ne na privatnoj površini.  
 
 
 
 
AD3 
RAZNO 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Dragan Grgić 
 


